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Laagri Kool  

  

LAAGRI KOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL  

 

Laagri                      07.06.2023 nr 70 

  

Algus: kell 18.00, lõpp kell 19.20 

  

Koosoleku juhataja: Tormi Tabor  

Koosoleku protokollija: Vilja Trei  

  

Võtsid osa: Keiju Marmor (Möldre maja I kooliastme esindaja), Mai Kartau (Möldre maja II kooliastme 

esindaja), Kersti Parts (peamaja 2. klasside lapsevanemate esindaja), Kati Eier (peamaja 4. klasside 

lapsevanemate esindaja), Ulla Uustani (peamaja 6. klasside esindaja), Tormi Tabor (peamaja 7. klasside 

lapsevanemate esindaja), Piret Jesse (peamaja 8. klasside lapsevanemate esindaja), Diana Bondartšuk 

(peamaja 9. klasside lapsevanemate esindaja), Aivi Pärisalu (õpetajate esindaja), Jaana Randla 

(õpetajate esindaja), Kersti Schamardin (õpetajate esindaja) 

Tõnu Poogen (õpetajate esindaja), Robert Binsol (õpilaste esindaja), Taigur Tooming (kooli toetava 

asutuse esindaja), Tõnis Ilp (OÜ LHSK esindaja), Birgit Tammjõe-Tulp (vallavalitsuse esindaja). 

 

Puudusid: Hedi Nurme-McDonald (peamaja 1. klasside esindaja), Triin Lisell Aasmaa (õpilaste esindaja), 

Ken-Erik Aus (vilistlaste esindaja). 

 

Külalised: Toomas Artma (kooli direktor). 

 

Päevakord: 

1. Arvamuse andmine 2023/2024 õa. alustamisega seotud tegevuste ajakavale (Toomas Artma) 

- Õpikute laenutamine 

- Koolivormi müük 

- Koolitarvete, sh kilekaante müük 

2. Kohapeal algatatud teemad 

 

1. Arvamuse andmine 2023/2024 õa. alustamisega seotud tegevuste ajakavale 

Kuulati 

T. Artma 

a) Õpikute laenutamine toimub samamoodi nagu eelmisel aastal. Raamatukogu komplekteerib õpikud  

ja töövihikud õpilaste koduklassidesse, õpilased saavad need koduklassist septembris kätte. 

b) Koolivormi müük toimub sel aastal kahel päeval 28.-29. augustil kell 10.00-19.00 Laagri Kooli 

peamajas. 
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c) Koolitarvete sh kilekaante müük toimub samuti 28.-29. augustil kell 10.00-19.00 Laagri Kooli 

peamajas. 

d) Üldkoosolek ja klasside koosolekud on planeeritud 30. augustiks algusega kell 18.00 mõlemas 

õppehoones. Üldkoosolek toimub läbi videosilla koduklassis, millele järgneb klassikoosolek. 

e) Sellel aastal augustis valitakse koolile uut hoolekogu. Valimised toimuvad 30. augustil 

lapsevanemate üldkoosolekul. Kandidaatide esitamine on avatud juba mai kuu algusest 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfT7nxQIiLXIyZfBIj_leSqQy_lfYJpO2bDLAhtf0WOCVEg5A/

viewform 

Valimiste tarvis pannakse fuajeedesse valmiskastid, valida saab enne ja peale lasevanemate 

üldkoosolekut. 

Tekkis arutelu ja ühiselt otsustati, et iga lennu esindaja saadab meelde tuletava kirja oma lennu 

lapsevanematele kandidaatide esitamiseks. 

 

Hoolekogu kiitis 2023/2024 õa. alustamisega seotud tegevuste ajakava heaks ja võttis info teadmiseks. 

 

2. Kohapeal algatatud teemad 

P.Jesse  

Kuidas näeb välja järgmise aasta 9.-ndate klasside õpetajate koosseis, st mis ainetes on õpetajad paigas 

(kas on õpetajaid vahetumas) ning mis aineõpetajad täna sellel klassikomplektil puudu ja millised on 

väljavaated nende kohtade täitmiseks.  

T.Artma andis lühikese ülevaate õpetajate liikumisest. Konkurss kuulutatakse välja kõikidele 

ametikohtadele, kus on hetkel aastase lepinguga õpetajad, mõni õpetaja lahkub, mõni on 

lapsehoolduspuhkusele minemas ja kooli kasvamise tõttu on lihtsalt juurde vaja tervet rivi õpetajaid. 9. 

klasside õpetajate koosseis saab paika augustis.  

Kool tagab igale õpetajale vajaliku koormuse ja ka majasisene liikumine toimub õpetajate soove 

arvestades. K. Schamardin lisas, et järgmise õppeaasta õpetajate koormuste tegemine on töös. 

J.Randla põhjendas mõne õpetaja liikumist avatavatesse gümnaasiumitesse sellega, et kuigi 

gümnaasium ja põhikool ei ole omavahel konkureerivad koolid, on siiski õpetajaid, kellel on 

gümnaasiumi kvalifikatsioon ja eelistavad töötada gümnaasiumi astme õpilastega. 

T.Tabor lisas, et meil kõigil on võimalus panustada Laagri Kooli maine hoidmisesse, eriti hoolekogu 

liikmetel. Laagri Kool on liiga suur, kui valmib kooli juurde ehitus siis näeks, et koolid oleks nö eraldi.  

T.Artma ütles, et kahe maja olemasolu annab õpetajatele võimaluse valida, kus õppehoones töötada. 

T.Tabor lisas, et õpetajate valik ja värbamine on kooli juhtkonna otsustada.  

 

P.Jesse  

Õpilaste teadusvõistlustel  jms osalemine ja sellest teavitamine. See teema on olnud hoolekogus, kuid 

selge vastus puudub. Koolikoduleht võiks sisaldada teadusvõistluste jms infot, mis oleks vanematele 

kergesti leitav. 

T.Artma andis teada, et olümpiaadidel ja võistlustel osalejad valib kool ja suhtleb otse osalejatega. Info 

osalemiste ja tulemuste osas on kajastatud kooli infokirjades. Känguru võistlusel eelvoorudes osalevad 

kõik õpilased klasside kaupa. Lõppvõistlusele saavad klasside parimad, kes on eelvooru edukalt läbinud. 

Selle kohane info on leitav samuti infokirjast. 

T.Tabor täpsustas, et antud info saab nii õpilane kui lapsevanem otse aineõpetajalt. 

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfT7nxQIiLXIyZfBIj_leSqQy_lfYJpO2bDLAhtf0WOCVEg5A/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfT7nxQIiLXIyZfBIj_leSqQy_lfYJpO2bDLAhtf0WOCVEg5A/viewform
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P. Jesse 

6. klassi käsitöö tunnid muuta sisukamaks. 

T. Artma vastas, et 5.-6. klassis saavad õpilased poole aasta kaupa ülevaate nii kodundusest, käsitööst, 

puidu- ja metallitööst. 3. kooliastmeks teevad kõik valiku, millega süvitsi edasi minna. 

 

T. Tabor 

Osadel õpilastel on vaja erimenüüd, näiteks laktoosivaba toitu. Kas kool teab, mitu õpilast vajab 

erimenüüd? 

T. Artma vastas, et täpselt ei tea, aga erimenüüd vajab arvatavasti alla 10 õpilase. Koolil ei ole seda 

infot, siin teevad koostööd lapsevanem, kooli tervishoiu töötaja ja kooli toitlustaja. Erimenüü saab 

õpilane kui talle on perearst välja andnud vastava tõendi. Üldjuhul õpilane teab, mida ta süüa võib ja 

mida mitte. 

 

T.Tabor 

Valla arengukavas ettepanekute esitamise tähtaeg on 12. juuni. Kas ja millised ettepanekud on kool 

sinna esitanud, ettevalmistanud? Kas saab midagi eraldi välja tuua? 

T. Artma vastas, et arengukava koostamise käigus oleme ettepanekud läbi arutanud ja siin ei oska 

midagi eraldi välja tuua. 

 

T. Tabor 

Kuidas on lood jalgrattakoolitustega? Saan teha kooli hoolekogu esindajana ja volikogu liikmena 

ettepaneku vallale, et Saue valla koolide õpilastele oleks jalgrattakoolitus lapsevanemapoolsete 

rahaliste vahenditeta. 

T. Artma vastas, et koolitus on seni olnud mõnel aastal tasuta ja mõnel aastal tasuline, sõltuvalt sellest, 

kas kool viib koolituse ise läbi (eeldab koolitajat kooli palgal) või tellib teenuse väljast (nt OÜ Autosõit). 

Tasuta koolituse puhul toetab ka Transpordiamet, aga Transpordiameti eeltingimus on, et leiame oma 

inimese, kes koolitab ja koolitus on tasuta. Juhul kui teenus sisse osta siis Transpordiameti toetust ei 

saa. Laagri Koolis on see seni korraldatud vastavalt konkreetse aasta võimalustele. 

 

P. Jesse 

Õpetajatele palgatõus ja valla suurem panus haridusse. 

T. Artma lisas, et Saue valla õpetajate palgad on siin piirkonnas kõrgemad, valla panus selles on 

märkimisväärne. Maksumaksja raha hulk vallas on piiratud, õpetajate põuda see ka otsekohe ei 

lahendaks. 

 

U.Uustani 

Tunnis tehtud töölehed Terasse.  

Käesoleval õppeaastal oli palju õppimist töölehtedelt. Õpilane, kes puudus tunni või mitu järgnevat 

tundi ei saanud antud töölehti täita ja iseseisvalt õppida nt teadmiste kontrolliks, sest õpetajad ei olnud 

neid Terasse lisanud. Edaspidi võiks olla töölehed leitavad Terast ja lingina jagatud tunnitöö ja koduste 

ülesannete alla. 

T. Artma märkis, et hea teema, mis välja toodi, millega kool edaspidi rohkem arvestab. 
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T. Tabor ja T. Artma tänasid selle perioodi hoolekogu liikmeid. 

 

Koosoleku juhataja lõpetas koosoleku kell 19.20. 

 

  

Tormi Tabor        Vilja Trei 

hoolekogu esimees protokollija 


